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700ميليون تومان است؛ اين 
در حالى است كه سال گذشته 
همين موقع قيمت هر دستگاه 
اتوبــوس 550ميليون تومان 
بود؛ اما بايد ايــن را گفت كه 
حتى اگر پول هم براى خريد اتوبوس 
وجود داشته باشد، ديگر اتوبوسى در 
كشور نيست كه بخريم.» اين ها بخشى 
از اظهــارات مديرعامــل ســازمان 
اتوبوس رانى شــهردارى مشهد درباره 
در  اتوبــوس  تأميــن  مشــكلات 

كلان شهرهاست.
سيدمهدى حســينى پويا در نشست 
خبرى ديــروز خود با ارائــه آمارى از 
ســال هاى گذشــته تاكنون، به خطر 
كاهش توليــد اتوبوس و فرســايش 
روزبــه روز ايــن وســايل حمل ونقل 
عمومى پرداخــت و افــزود: به دليل 
تحريم هــا، واردات قطعــات از جمله 
موتور، گيربكس و... امكان پذير نيست 
و اين موضوع در كاهش توليد اتوبوس 
تأثير زيادى گذاشته است. اكنون فقط 
يك كارخانــه در تبريز مى تواند موتور 
يورو3 توليد كند كه اســتفاده از اين 
موتور در كشور به دليل ايجاد آلودگى 

هوا ممنوع است.
بــه گفتــه او در ســال92 تعــداد 
اتوبوس هاى درون شــهرى در كشور، 
26هزار دســتگاه بوده كه اكنون اين 

عدد به 16هزار دستگاه رسيده است.
حسينى پويا با بيان اينكه با اين وضعيت 
پيش بينى مى كنيم تا سال1404 فقط 
1500دستگاه اتوبوس در كشور قابل 
استفاده باشــد، افزود: در سال92 در 
شهر مشهد 2130دســتگاه اتوبوس 
وجود داشــت، اما اكنــون تعداد اين 
ناوگان به 1733دستگاه رسيده است. 
اين را هم بايد اضافــه كرد كه تا پايان 
امسال بايد يك سوم اين ناوگان، يعنى 
حدود 600دســتگاه اتوبوس به علت 

پايان عمر مفيد، از رده خارج شوند.
با اين حال او اين را هم اضافه كرد كه 
دست كم در حوزه عمر ناوگان اتوبوس 
در مشهد، نسبت به ميانگين كشورى 
وضعيت بهترى داريم؛ به طورى كه عمر 
اين ناوگان در كشور بيش از 12سال و 

در مشهد بيش از 7سال است.

  درانتظــار دریافــت ضمانت نامــه

فروشنده

مديرعامــل ســازمان اتوبوس رانــى 
شهردارى مشــهد اين خبر خوش را 
هم داد كه براى خريد 100دســتگاه 
اتوبوس با موتور يورو5 قرارداد منعقد 
شده و شهردارى فقط منتظر دريافت 
ضمانت نامه فروشــنده است. قيمت 
تمام شده خريد هر دســتگاه اتوبوس 
يك ميليارد و 280ميليون تومان است 
كه براى خريد اين دستگاه ها با وزارت 

دفاع قرارداد بسته ايم.
به گفته او ســال گذشته 100دستگاه 
مينى بــوس خريــدارى شــد و براى 
100دســتگاه ديگر نيز قرارداد بسته 
شده است كه تاكنون 50درصد مبلغ 
پرداخت شده و براى باقى مانده هزينه 
قرار است از تسهيلات بانكى استفاده 

شود.
حســينى پويا با بيان اينكه به وزارت 
كشور پيشنهاد شــده تا كلان شهرها 
بتواننــد اتوبوس هاى دســت دوم از 
خارج كشور وارد كنند، ادامه داد: اگر 
اين موضــوع تصويب شــود، مى توان 
دست كم به صورت مقطعى مشكل را 
حل كرد؛ زيرا آمار توليدى ســال هاى 
گذشــته در مجموع به 1500دستگاه 
هــم نمى رســد. اكنون بــه 10هزار 
اتوبوس شهرى در كشــور نياز است و 

هر چقدر هم كه اتوبوس توليد شــود، 
آن قدر كمبود داريم كه به رفع نيازها 

نمى رسد.
او قيمــت اتوبوس هــاى وارداتــى 
دست دوم را حدود 750ميليون تومان 
تخمين زد و گفت: بر اســاس برنامه 
پنج ســاله بايد جابه جايى حمل ونقل 
عمومى 75درصد باشــد كه ســهم 
اتوبوس رانى 40درصد تعيين شــده 
است، اما به دليل مشــكلات موجود 
در كمبــود نــاوگان و همچنين نبود 
فرهنگ استفاده از حمل ونقل عمومى، 
سهم اتوبوس در حمل ونقل عمومى به 

17درصد رسيده است.
مديرعامــل ســازمان اتوبوس رانــى 
شهردارى مشــهد درباره استفاده از 
اتوبوس هاى بازسازى شده بيان كرد: 
سال گذشــته 130اتوبوس گازى كه 
در پاركينــگ بدون اســتفاده بودند 
و بيشــتر از 5ســال كار نكرده بودند، 
وارد چرخــه بازســازى و نصب كولر 
شدند. اين دســتگاه ها در گذشته به 
دليــل برخى مشــكلات مانند تأمين 
ســخت قطعــات و هزينه بــالا، در 
شــهر متوقف شــده بودند. بر همين 
اســاس از اســفندماه ســال گذشته 
تصميم گرفتيــم تا ايــن اتوبوس ها 
را كه موتــور خوبى دارند، بازســازى 
كرده و براى نصب كولرشــان مناقصه 
برگزار كنيم. بيش از 2ماه اســت كه 
اتوبوس هــاى گازى در نــاوگان قرار 

گرفته و قرار است در همه آن ها كولر
 نصب شود.

 ۲۵۰ اتوبوس بدون کولر 

حســينى پويا در ادامه به نبود كولر در 
برخى ناوگان اتوبوس رانى اشاره كرد 
و گفت: از تمــام اتوبوس هاى فعال در 
شهر، 250دســتگاه كولر ندارند، اما با 
تمهيدات و بازســازى اتوبوس ها قرار 
شده تا همه مجهز به كولر شوند. براى 
100دستگاه كولر تأمين و براى نصب 
كولــر در باقى موارد مناقصــه برگزار 

شده است.

 ۱۹۰۰  ایستگاه بدون سایه بان 

مديرعامــل ســازمان اتوبوس رانــى 
شــهردارى مشــهد با بيــان اينكه از 
3312ايســتگاه اتوبــوس در شــهر، 
1900ايســتگاه بدون سايه بان است، 
گفت: دلايل نصب نشــدن ســايه بان 
در اين ايســتگاه ها، مختلف اســت؛ 
به طورى كه در برخى موارد ايســتگاه 
آخر اســت و كســى منتظر اتوبوس 
نيست، يا به دليل وجود معارض مانند 
درخت، حريم كسبه يا كوچك بودن 
عرض پياده رو، امكان نصب ســايه بان 
وجود ندارد. او در ادامه به كاهش آمار 
جرحى و فوتــى در تصادف اتوبوس ها 
اشــاره و بيان كرد: در سال89 به ازاى 
هر اتوبوس 2/44 تصادف درون شهرى 
اتفاق مى افتاد، اما اين آمار در ســال 

گذشته به 0/38 رسيده است.
مديرعامــل ســازمان اتوبوس رانــى 
شهردارى مشهد با بيان اينكه در سال 
گذشته 17درصد مسافران از پرداخت 
هزينه سفر خود فرار كردند، گفت: اين 
يعنى 34ميليارد تومــان فرار مالياتى 

رخ داده است.
او همچنين درباره جابه جايى ناوگان 
مينى بوس بــا اتوبــوس در خطوطى 
كه مسافران كمترى دارد، گفت: اين 
موضوع در برخى مواقــع باعث ايجاد 
نارضايتى شهروندان شــده است، اما 
درواقع اين طور نيست. در 2ماه گذشته 
جابه جايى مينى بوس بــا اتوبوس در 

9خط انجام شده است. 

 مردم و کسبه صبوری کنند

حســينى پويا با بيان اينكه بر اساس 
مطالعــات صورت پذيرفته 75درصد 
مردم از خدمــات بى آرتــى رضايت 
داشتند، افزود: اين موضوع به ما نشان 
مى دهد كه اجراى بى آرتى را در مشهد 
جدى بگيريم. اجراى خط3 بى آرتى با 
مشكلاتى روبه رو شد، اما مردم و كسبه 
بايد صبورى كنند؛ زيرا تجربه نشــان 
داده است كه شرايط با گذر زمان بهتر 

مى شود.
مديرعامــل ســازمان اتوبوس رانــى 
شهردارى مشــهد اضافه كرد: هزينه 
هر ســفر درون شــهرى در مشــهد 
1902تومان اســت كه 34/2درصد 
هزينه ها را مــردم، 63/8درصد آن را 
شــهردارى و 2درصد ايــن هزينه را 
دولت پرداخــت مى كند. متأســفانه 
مردم حدود 17درصد هزينه هاى خود 
را پرداخت نمى كنند كه اميدواريم با 
فرهنگ سازى اين موضوع بسيار مهم 

هم حل شود.
وى دربــاره خدمت رســانى نــاوگان 
اتوبوس رانــى در ابتداى مــاه مهر و 
همچنين ايام پايانى مــاه صفر گفت: 
براى ايام استقبال از مهر، دوره هايى به 
مدت 30روز گذاشته شده كه طى آن 
رانندگان 44نفر ساعت در حال آموزش 
در اين دوره ها هستند و براى ايام  پايانى 
ماه صفر با همــكارى اداره راهدارى، 
برنامه ويژه اى براى جابه جايى زائران 

پياده خواهيم داشت. 

اتوبوسی نیست که بخریم
مدیرعامل سازمان اتوبوس رانی شهرداری مشهد از مشکل تأمین این ناوگان در کشور گفت
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مناطـق  در  كـه  اسـت 
كم برخـوردار شـهر مشـهد 
راه انـدازى شـده و قـرار بـر 
اين شـده اسـت تا اين دفاتر 
در سـرعت بخشـيدن بـه 
شهرسـازى مشـاركتى در 
بافت هـاى فرسـوده شـهرى نقشـى 
جـدى ايفـا كننـد. شـايد بـه همين 
دليـل اسـت كـه در ماه هـاى اخيـر 
توجه مسـئولان كشـورى، اسـتانى و 
محلى به ايـن موضوع بيـش از پيش 
شـده تـا از رهگـذر ايـن موضـوع، 
تفاقـات بسـيار خوبـى در حـوزه  ا

بازآفرينى شهرى رقم بخورد. 
عبدالرضـا  نيـز  گذشـته  هفتـه 
رحمانى فضلـى، وزيـر كشـور، علاوه 
بـر بازديـد از مناطـق حاشـيه شـهر 
مشهد سـرى هم به دفتر تسهيلگرى 
پورسيناى مشـهد زد و در اين جلسه 
قـرار شـد بـراى پيگيـرى مشـكلات 
شـهروندان ايـن محلـه، اسـتاندار 
خراسـان رضوى و شـهردار به سرعت 
جلسـه اى را با نماينـدگان اين محله 
ترتيـب دهند. جلسـه اى كه شـامگاه 
ديـروز در منطقـه6 شـهردارى و در 
خيابـان پورسـينا بـا حضور شـمارى 
از مسـئولان استانى و شـهرى برگزار 

شـد.

 طرح «نجات» برای حاشیه شهر

اسـتاندار خراسـان رضوى در حاشيه 
نشسـت صميمى بـا اهالـى منطقه6 
به جمع خبرنگاران آمـد و اظهاركرد: 
طى چند ماه گذشـته درباره حاشـيه 
شـهر تصميـم گرفتيـم تـا بـا توجـه 
بـه توصيـه مقـام معظـم رهبـرى و 
رئيس جمهـور اقداماتـى ميدانـى را 
بـراى حـل مشـكلات مـردم در ايـن 

زمينـه انجـام دهيم.

عليرضـا رزم حسـينى بـا بيـان اينكه 
در اين راسـتا اداره كل امور اجتماعى 
اسـتاندارى خراسـان رضوى طرحـى 
را بـا عنـوان «نجـات» آمـاده كـرده 
اسـت، گفـت: اميدواريـم ايـن طرح 
از ابتـداى مهرمـاه در 8محلـه شـهر 
مشـهد به صـورت آزمايشـى اجرايى 
شـود و بـه هميـن منظـور مقدمـات 

آن را از امـروز آغـاز كرديـم.

 ایجاد ۶۶دفتر تسهیلگری

دفاتـر  بـه  هـم  اشـاره اى  وى 
تسـهيلگرى داشـت و تصريـح كـرد: 
دفاتر تسـهيلگرى براى سـامان دهى 
و اصلاح امور شهرنشـينى در حاشيه 
شـهر مشـهد ايجـاد شـده اسـت و 
حـدود 10نفـر از جوانـان شـهر در 
رشـته هاى مرتبـط در حـال فعاليت 

در ايـن دفاتـر هسـتند.
اسـتاندار خراسـان رضوى بـا تأكيـد 
بر اينكـه بايـد از زحمات شـهردارى 
بـراى  مشـهد  شـهر  شـوراى  و 
ايجـاد دفاتـر تسـهيلگرى قدردانـى 
كنـم، اضافـه كـرد: خوشـبختانه 

تـا امـروز 20دفتـر تسـهيلگرى در 
سكونتگاه هاى غيررسـمى راه اندازى 
شـده اسـت و اين تعـداد بـه 66دفتر 
در تمامـى محـلات حاشـيه شـهر 

افزايـش مى يابـد.

 موفقیت در گرو مشارکت مردم

وى بـا بيـان اينكـه موفقيـت مـا در 
اجراى ايـن طـرح در گرو مشـاركت 
مـردم اسـت، گفـت: اگـر مـردم 
و جوانـان در ايـن طـرح منطقـه اى 
همـكارى كننـد، مى توانيـم در يـك 
اقـدام اصلاح گرايانـه در يـك مـدت 

طولانـى بـه نتيجـه برسـيم.
رزم حسـينى بـه چرايـى طولانـى 
بـودن اثربخشـى ايـن فراينـد هـم 
اشـاره كـرد و گفـت: بايـد توجـه 
داشـته باشـيم كـه حاشـيه شـهر 
مشـهد طـى 70سـال بـه وجـود 
آمـده اسـت و بايـد امـروز بـراى 
اصـلاح آن به صـورت گام بـه گام و بر 
اسـاس طـرح جامعـى كـه كالبدى، 
امنيتـى  و  اجتماعـى  اقتصـادى، 
باشـد، گام برداريـم و در ايـن راسـتا 

30دسـتگاه اجرايـى و قضايـى براى 
اجـراى طـرح «نجـات» همـكارى 

خواهنـد داشـت.

 افزایش ۲۰برابری اعتبارات

ديگـر  هـم  مشـهد  شـهردار 
مخاطـب خبرنـگاران بعـد از ايـن 
نشسـت مردمـى بـود و در پاسـخ 
بـه ايـن سـؤال كـه آيـا بودجـه 
دفاتـر تسـهيلگرى 20برابـر شـده 
اسـت، گفـت: بـا توجـه بـه اينكـه 
دفاتـر تسـهيلگرى در شـهر مشـهد 
ايجاد شـده اسـت، اميدواريم شاهد 
اثربخشـى بيشتر آن و سـبب تملك 
بيشـتر و همچنين افزايش مشاركت 
مـردم و در نتيجـه افزايـش سـرعت 

عمـل در ايـن زمينـه باشـيم.
محمدرضـا كلائـى افـزود: بنـا بـه 
دسـتور اسـتاندار خراسـان رضوى، 
قـرار بـر اين شـد تـا بـراى ايـن مهم 
محدوديتـى نباشـد و اگـر مـردم 
مشـاركت كردند و به توافق رسيديم، 
به لحاظ اعتبـارى تا 20برابـر بودجه 

را افزايـش بدهيـم.

  و مـردم  بیـن  واسـط  نقـش 

ن لا مسـئو

رئيس كميسـيون مناطـق پيرامونى 
و كم برخـوردار شـوراى اسـلامى 
شـهر مشـهد نيـز در حاشـيه ايـن 
نشسـت در گفت وگـو بـا شـهرآرا 
بيـان كـرد: كار دفاتـر تسـهيلگرى 
ايفـاى نقـش واسـط تسـهيلگر بيـن 
گروه هـاى مختلـف سـاكن در محله 
بـا مديريت شـهرى و ديگـر نهاد هاى 

دولتـى و خدماتـى اسـت.
رمضانعلـى فيضـى اضافه كـرد: با 
توجـه بـه اينكـه در بازديـد هفته 
گذشـته وزير كشـور، شـهروندان 
نتوانسـتند تمام و كمال مشكلات 
خود را بيـان كنند، نشسـت امروز 
نيز در دفتر تسـهيلگرى پورسـينا 
برگزار شـد. بر اين اسـاس قـرار بر 
اين شـد ايـن جلسـه هفتـه بعد از 
آن با حضور اسـتاندار برگزار شـود 
كـه خوشـبختانه امـروز برگـزار 

شـد.
دفاتـر  هـدف  كـرد:  بيـان  وى 
برنـــامه ريزى  تسهيلــــگرى 
بـراى مـردم، از زبـان مـردم و در 
ميـان مـردم اسـت و ايـن جلسـه 
راسـتا  هميـن  در  خوشـبختانه 
برگـزار شـد و خروجى هـاى خوبـى

 داشت.
رئيس كميسـيون مناطـق پيرامونى 
و كم برخـوردار شـوراى اسـلامى 
شـهر مشـهد اضافـه كـرد: تمركـز 
مشـكلات  رفـع  بـر  جلسـه  ايـن 
مختلـف اهالـى محـدوده پورسـينا 
بيـان   آن هـا  زبـان  از  كـه  بـود 

شد.
اسـتاندار خراسـان رضـوى  پـس از 
ايـن جلسـه  از بافت تاريخـى  اطراف 
حـرم مطهر رضـوى  و خانـه تاريخى 

داروغـه بازديـد كرد.

خاطرات آزادگان، نیاز امروز نسل جوان

در پــى اتفاقــات اخيــر در 
باغ وحش وكيل آباد كه منجر 
به تلف شــدن 7توله ببر شده 
اســت، مديــركل حفاظت 
محيط زيست خراســان رضوى در اظهارنظرى 
دوباره، هشدارى تند به مديران باغ وحش مشهد 
داده و گفته است كه تكليف مديريت باغ وحش 
وكيل آباد بايد مشخص شود تا درس عبرتى باشد 
كه با آبروى استان بازى نكنند. به گزارش ايسنا، 
تورج همتى در دومين نشســت هم انديشــى 
اعضــاى شــبكه ســازمان هاى مردم نهــاد 
محيط زيســتى اســتان با بيان اينكه جايگاه و 
منزلت اســتان فراتر از اين اســت كــه تمام 
اختيارات را بــه چند نفر عامــل در باغ وحش 
بدهيم، اظهار كرد: برنمى تابيم كه هر روز تيتر 

شود چند ببر از بين رفتند. 

 «قدردانی از حامی «ارباب

6مردادماه خبر زنده گيرى يك قلاده پلنگ در 
روســتاى ارباب در كلاته چنار واقع در حاشيه 
پارك ملى تندوره منتشــر شــد؛ پلنگى كه به 
روستاييان اين منطقه نيز آسيب هايى وارد كرده 
بود؛ اما نكته درخور توجه اينجاست كه مردم اين 
روستا به ويژه مهدى باى، از چوپانان اين روستا 
كه در مواجهه نزديك با اين حيوان رنجور بوده، 
از آسيب رساندن به اين  گونه ارزشمند خوددارى 
كرده و موضــوع را به حفاظت محيط زيســت 
استان اطلاع داده است. به گزارش شهرآرا،  بر 

همين اساس به رسم قدرشناسى، مراسمى در 
پاسداشت كار ارزشمند چوپان نمونه روستاى 
ارباب برگزار و از او به صــورت ويژه اى قدردانى 
شــد.  به گفته مديركل حفاظت محيط زيست 
خراسان رضوى،  در اين مراسم در سال1394 
اين پلنگ مجهز به سامانه موقعيت ياب جهانى 
(جى پى اس) شــده بود و رفت وآمــد اين گونه 
ارزشمند در بين كشورهاى تركمنستان و ايران 
پيگيرى مى شد. تورج همتى با بيان اينكه اين 
پلنگ به دليل بيمارى جان خود را از دست داد، 
افزود: اين پلنگ بيمار وقتى دوباره به روستاى 
ارباب بازگشت، مردم روستا بدون آسيب رساندن 
به او، همكاران ما را در جريان كار قرار دادند و اين 
نشــان مى دهد كه جوامع محلى چقدر زيبا در 
زمينه محيط زيست همكارى مى كنند. چوپان 
نمونه اى كه اين كار ارزشمند را انجام داده بود، 
در اين مراسم گفت: اين پلنگ حدود 2ساعت 
در يك نقطه نشســته بود و به همين دليل به 
سلامتش شك كردم و ســاعت 1:21بامداد با 
محيط زيســت تماس گرفتم و در كمتر از چند 

ساعت اين پلنگ زنده گيرى شد. 
مهدى باى اين را هم گفت كه بســيارى از اين 
حيوانات به دليل خــوردن زباله ها جان خود را 
از دســت مى دهند؛ بايد براى جمع آورى زباله 
غرور خود را بشــكنيم و اگر براى يك زباله خم 
شويم شايد 4ثانيه طول بكشد، اما اگر آن زباله 
جمع نشــود 400ســال براى تجزيه اش زمان 

خواهد برد. 

۰۳

۲۸ مــرداد ۱۳۹۸
۱۷ ذی الحجه ۱۴۴۰ 
شــــماره ۲۹۰۲
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روزنــــامــــه
ـــید شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

   بتول گندمى، رئيس كميســيون برنامه وبودجه شــوراى شهر مشهد: در 
نشست هاى مردمى قول احداث پل انتهاى بولوار مصلى را داديم و تا تحقق وعده خود به شكل 

مستمر پيگيرى خواهيم كرد.

  عليرضا شهريارى، عضو هيئت رئيسه شوراى اسلامى شهر مشهد: رعايت قانون، 
هزينه هاى شهروندان را در امور شهرسازى كم مى كند.

  حسن جعفرى، معاون سياسى، امنيتى و اجتماعى استاندارى خراسان رضوى: 
وقتى در شاخص طلاق، اين استان در بين استان هاى كشــور رتبه نخست را كسب مى كند، 

نشان مى دهد كه اقدامات دستگاه هاى مسئول كافى نبوده است.

  مديركل توسعه و نظارت بر نذورات و موقوفات آستان قدس رضوى: نذورات 
نقدى اين مجموعه در 4ماه اول امسال 30درصد رشد داشته است.

  دكتر محمدرضا دارابى، رئيس دانشــگاه علوم پزشــكى مشهد: افرادى كه 
دست اندركار تربيت دانشجوى پزشكى هستند، با افزايش ظرفيت دانشجويان پزشكى مخالفت 

مى كنند و من هم از مخالفان سرسخت اين قضيه هستم.

  حسين رحيمى، معاون زندان مركزى مشــهد: حدود 600زندانى با اعمال مواد 
قانونى و با هدف كاهش جمعيت كيفرى، از ابتداى امســال تاكنون از زندان مركزى مشــهد 

آزاد شدند.

  عليرضا رزم حسينى، استاندار خراسان رضوى، هم زمان با سالروز ورود آزادگان سرافراز 
به ميهن عزيزمان، با خديجه ميرشكار، اولين بانوى اسير ايرانى در دوران دفاع مقدس و همسر 

شهيد حبيب شريفى راد، ديدار و گفت وگو كرد.

  در حالى كه كيفيت هواى ديروز مشهد در ايستگاه هاى نخريسى، رسالت، ويلا، صدف، 
الهيه و سرافرازان در شرايط پاك گزارش شد، نشانگرهاى ايستگاه آوينى، شرايط ناسالم براى 

گروه هاى حساس را در اين محدوده نشان داد.

  ابوالفضل حكيم پور به پيشــنهاد عليرضا رزم حســينى، اســتاندار خراســان رضوى 
و تأييــد و ابــلاغ وزيــر كشــور، مســئوليت فرمانــدارى شهرســتان فيــروزه را 

بر عهده گرفت. 

 دیگه چه خبر؟

محمدهادی 
مهدی نیا، 

رئیس 
کمیسیون 

عمران و 
شهرسازی 

شورای شهر 
مشهد: 
اراضی 

بزرگ مقیاس 
در مناطق ۲ تا 

۷ شهرداری 
شناسایی 
می شوند.

رفع محدودیت های اعتباری دفاتر تسهیلگری
گام های عملی استانداری و شهرداری مشهد برای حل مشکلات شهروندان محله پورسینای مشهد

هم زمان با 26مردادماه، ســالروز بازگشت 
آزادگان به ميهن عزيزمان، رئيس شــورا و 
رئيس كميســيون ايثارگران شوراى شهر 
مشــهد با جمعــى از آزادگان دوران دفاع 
مقدس ديــدار و گفت وگــو كردند. رئيس 
شوراى شهر مشــهد با بيان اينكه قدردان 
تمامى تلاش ها، زحمــات و فداكارى هاى 
آزادگان هســتيم، به خاطراتــى كه در اين 
جلسه مطرح شد، اشاره كرد و گفت: مى توان 
ساعت ها براى شنيدن اين خاطرات جذاب 
كه گواه روشنى بر بخشــى از ايثارگرى ها و 
رشــادت هاى دوران جنگ تحميلى است، 
وقت گذاشــت و از آن ها اســتفاده كرد. به 
گزارش پايگاه اطلاع رســانى شوراى شهر 
مشــهد، محمدرضا حيدرى افزود: تاكنون 
اقدامــات بســيارى در راســتاى انتقــال 
فداكارى هاى دوران اســارت به نسل هاى 
جوان و نســل هايى كه جنگ را نديده اند، 
انجام شــده، ولى هنوز كافى نيست و بايد 
گام هاى جدى ترى براى معرفى رشادت هاى 
آن زمــان برداشــته شــود. وى در ادامــه 
صحبت هاى خود به آغــاز عمليات اجرايى 
تقاطع چهارسطحى ميدان نمايشگاه اشاره 
كرد و گفت: در جلسه اى كه براى اين پروژه با 
شهردار داشتيم، تأكيد شد بر اساس تقاضاى 
آزادگان عزيز و همچنيــن دغدغه اعضاى 
شــورا، اين تقاطع به نام آزادگان نام گذارى 
شود و پيرو همين موضوع، زمان كلنگ زنى 
نيز با تعويقى پانزده روزه، هم زمان با سالروز 
بازگشت آزادگان به ميهن صورت پذيرفت.

حيدرى همچنين از تصويب اين نام گذارى 
در جلســه اخيــر كميســيون فرهنگى و 
اجتماعى شوراى شهر خبر داد و اظهاركرد: 
نام گذارى اين تقاطع يكى از دستوركارهاى 

جلسه علنى هفته جارى است تا با اين قدم 
ناچيز بتوان بخش كوچكى از دلاورى هاى 
آزادگان ســرافراز را جبران كرد. وى با بيان 
اينكه به لطف خداوند متعال اعضاى شوراى 
پنجم شهر مشهد با اين فضا بيگانه نيستند، 
گفت: در 26مرداد كه بحث بازگشت آزادگان 
مطرح شد، بارقه هاى اميدى را در دل بخش 
عظيمى از خانواده هاى رزمندگان مفقودالاثر 
روشن كرد و نيك به ياد داريم كه خانواده ها 
در باغ وكيل آباد جمع مى شــدند تا شــايد 
حداقل  نشــانى از فرزند يا پدر و برادر خود 
بيابند. رئيس شــوراى شهر مشــهد افزود: 
در ايــن روزها چهره شــهر نيز بــه تصاوير 
آزادگان جنگ تحميلى مزين شــده است و 
فضاى كم نظيرى را شــاهد هستيم. رئيس 
كميسيون ايثارگران شــوراى شهر مشهد 
نيز در اين ديدار اظهاركرد: در دوران جنگ 
هم رزمانى بودنــد كه در چنگال اســارت 
دشمن بعثى اسير شدند و شاهد تحمل رنج 
و مشــقت هاى آن ها بوديم. محمدحسين 
وديعى افزود: هرانــدازه كه خاطرات دوران 
دفاع مقدس را بازگو كنيم، بازهم كم است 
و خــود را مديون مرارت ها و ســختى هاى 
آزادگان و ايثارگــران مى دانيــم. در ادامه 
على اكبر عرفانى، مدير مؤسســه فرهنگى 
پيام آزادگان، با بيان اينكه هرشــخصى را 
كه در بند شــيطان و ايادى آن نباشد، بايد 
آزاده خواند، اظهاركــرد: اميدواريم تقاطع 
چهارسطحى نمايشــگاه كه به نام آزادگان 
مزين شده است، به واســطه اثر معنوى اين 
عنوان، هرچه ســريع تر به ثمره بنشيند و 
شاهد بهره بردارى از آن باشيم؛ چراكه جزو 
يكى از زيرساخت هاى مهم شهرى محسوب

 مى شود. 

آبروی استان بازیچه دست باغ وحش وکیل آباد نیست

 خبر
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